
GOVOR PREDSEDNIKA MIDEM na Slavnostni akademiji MIDEM-25 
 
 
Spoštovani predsednik Inženirske Akademije Slovenije prof. dr. Jadran Lenarčič, 
spoštovani predsednik Elektrotehniške zveze Slovenije prof. dr. Ferdinand Gubina, 
spoštovani gospod dekan Fakultete za elektrotehniko prof. dr. Janez Nastran, 
spoštovani visoki gostje, drage članice in člani Strokovnega društva za 
mikroelektroniko, elektronske sestavne dele in materiale ali na kratko društva 
MIDEM! 
 
V veliko čast in ponos mi je, da lahko na današnji slovesnosti ob 25. obletnici 
delovanja društva spregovorim nekaj uvodnih besed. 
 
Z velikim veseljem ugotavljam, da je današnja Slavnostna akademija pravi odgovor 
na častitljivo srebrno obletnico našega društva. Vsem skupaj želim prijeten večer in 
predvsem veliko druženja. 
 
Strokovna področja društva že dolgo presegajo področje mikroelektronike, 
elektronskih sestavnih delov in materialov. V zadnjem desetletju smo priča burnemu 
razcvetu nanotehnologij, nanoelektronike, pa na drugi strani makroelektronike s 
fotovoltaiko in optoelektroniko na čelu. Vedno bolj se uveljavlja fotonika, kompozitni 
in organskih polprevodniški materiali in z njimi novi izzivi, ki bodo v naslednjem 
četrtstoletnem obdobju še bolj zaznamovali področja materialov, elementov, vezij, 
naprav in sistemov, ki jih v širšem strokovnem smislu naše društvo združuje.  
 
IAS se zavzema za TEHNOLOŠKO AVTOCESTO, kjer gre za celovito izgradnjo 
infrastrukture in človeškega kapitala za tehnološki razvoj in za usmeritev v družbo 
znanja. Citiram nedavni govor prof. Lenarčiča ob izvolitvi v predsednika IAS: »Če 
potrebujemo odlično znanost in odlično gospodarstvo, potrebujemo dvakrat toliko 
odlične povezave med njima, saj poteka izmenjava enako zahtevno in enako obsežno 
v obe smeri.« (konec citata) Poleg sodelovanja akademske sfere z industrijo in 
obratno preko industrijskih projektov vidim strokovna društva v vlogi integratorjev in 
kot dopolnilni skupni imenovalec pri povezovanju v družbo znanja. Strokovna društva 
so kot krožišča, kot stičišča človeškega kapitala v drugačni luči. V bolj prijazni, bolj 
človeški, bolj društveni. Ocenjujem, da je društvu MIDEM v minulem 25 letnem 
obdobju to dobro uspevalo. 
 
Drage kolegice in kolegi! Da je naše društvo nastalo, da živi, da ima poslanstvo, 
strategijo in cilje in da ima rezultate ter da je lahko tudi komu za vzgled, se moramo 
zahvaliti številnim posameznikom.  
 
Vsekakor pobudnikom za ustanovitev društva (po abecedi): 

Franc JAN - Iskra-Hipot, Šentjernej 
Alojzij KEBER - Institut Jožef Stefan, Ljubljana 
Vladimir KLAVS - Elektrotehniška zveza Slovenije, Ljubljana 
Marjeta LIMPEL - Iskra-IEZE - TOZD Feriti, Ljubljana 
Milan MEKINDA - Iskra-Mikroelektronika, Ljubljana 
Rudi ROCAK - Iskra-Mikroelektronika, Ljubljana 



Stanislav SOLAR - Iskra-Avtoelektrika, Nova Gorica 
pokojni Milan SLOKAN - SSESD, Ljubljana 
pokojni Pavle TEPINA - SSESD, Ljubljana 
pokojni Herman VIDMAR - Elektrotehniška zveza Slovenije 

 
Da je društvo postalo to, kar je in na kar smo ponosni, pa so bistveno pripomogla 
vsa dosedanja vodstva, ki so uspešno krmarila v manj ali bolj burnih razmerah. Dr. 
Rudi Ročak nam bo kot prvi in dolgoletni predsednik opisal pričetke delovanja društva 
in pogoje, ki so vodili do ustanovitve društva v sredini osemdesetih let.  
 
Danes bomo z globoko hvaležnostjo podelili društvena priznanja. IO MIDEM je na 
redni seji 19.5.2011 soglasno sprejel sklep o prejemnikih priznanj najzaslužnejšim 
članom društva za njihovo nesebično in požrtvovalno strokovno delo ter za pomoč in 
sodelovanje pri društvenih aktivnostih. Hkrati smo soglasno sprejeli tudi sklep o 
prejemnikih priznanj ustanovam za njihovo dolgoletno aktivno podporo. Vsem 
prejemnikom priznanj iskrena hvala! 
 
Med člani društva imamo vidne osebnosti različnih sfer slovenske družbe. Iz 
akademske sfere mednje zagotovo sodi in celo izstopa današnja slavnostna 
predavateljica prof. dr. Marija Kosec, redna članica IAS, gostujoča profesorica na 
številnih priznanih univerzah po svetu in najuspešnejša slovenska raziskovalka po 
WoS na področju Elektronskih komponent in tehnologij. Ne samo, da je bila 
dolgoletna predsednica in podpredsednica društva. Mnogim izmed nas je bila in 
ostaja navdih in za vzgled. Tudi meni osebno. Je vrhunska znanstvenica in odlična 
predavateljica, vedno navdušuje in zna motivirati svoje sodelavce in ostale, tudi člane 
društva, je odlična organizatorka in vodja ter vedno izžareva optimizem in pozitivno 
energijo. Vnaprej se Vam, prof. Koščeva, zahvaljujem za vašo vidno vlogo v društvu 
in še posebej za današnje slavnostno predavanje. 
 
V imenu društva se iskreno zahvaljujem Vam vsem, da ste si vzeli čas in nas počastili 
z vašo prisotnostjo na Slavnostni akademiji. Iskreno se zahvaljujem vsem članom in 
vsakemu posamezniku posebej, ki ste s svojimi idejami, dejanji in po svojih močeh 
prispevali v mozaik aktivnosti društva MIDEM. S ponosom ugotavljam, da je 
prehojena pot polna uspehov in lepih spominov. Upravičeno smo lahko ponosni! 
 
Ob zaključku mojega nagovora predlagam, da z aplavzom simbolično izrečemo 
zahvalo vsem članicam in članom društva za soustvarjanje delovanja v minulih 25 
letih in da hkrati zaželimo društvu uspešno delovanje tudi v prihodnje!  
 
 
Prof. dr. Marko Topič 
Predsednik društva MIDEM 
 
Ljubljana, 26. maja 2011 


